

OBSAH

MARCELA ŠUBRTOVÁ: Hospodářská situace Osmanské říše v období tanzímátu a politika zahraničních půjček (1839–1876/1881).....	2
OLDŘICH ŽENKA: Všichni předáci Franků, kteří proti císaři konspirovali... Sesazení Karla Tlustého v Trevíru na podzim roku 887	10
DANA JAKŠIČOVÁ: „Sestry v akci“. Životní příběh tří řeholních učitelek.....	17
EVA RAŠKOVÁ: Německý politický aktivismus v Československu ve vnímání rakouského vyslanectví v Praze v letech 1920–1925.....	27
FRANTIŠEK EMMERT: Říšskoněmecké občanství na území okupovaných českých zemí v letech 1938–1945.....	36
ROMAN VONDRA: Osobnosti české minulosti. Petr Vok z Rožmberka (1539–1611)	43
PRO ŠKOLNÍ VÝUKU	
HISTORICKÁ VÝROČÍ	46
ZPRÁVY/RECENZE.....	46
Nové knihy.....	9

FROM THE CONTENTS

MARCELA ŠUBRTOVÁ: The Economic Situation of the Ottoman Empire in the Tanzimât Era and the Foreign Loan Policy (1839–1876/1881).....	2
OLDŘICH ŽENKA: All Leaders of the Franks Who Colluded against the Emperor... The Deposition of Charles the Fat in Trier in Autumn 887	10
DANA JAKŠIČOVÁ: "The Sisters Act". Life Story of Three Monastic Teachers	17
ROMAN VONDRA: The Personalities of the Czech Past. Petr Vok z Rožmberka (1539–1611)	43

AUS DEM INHALT

MARCELA ŠUBRTOVÁ: Die wirtschaftliche Situation des Osmanischen Reiches in der Zeit des Tanzimats und die Politik der Auslandsanleihen (1839–1876/1881).....	2
OLDŘICH ŽENKA: Alle Anführer der Franken, die gegen den Kaiser konspirierten... Die Absetzung Karls III. in Trier im Herbst 887 ...	10
DANA JAKŠIČOVÁ: „Die Schwester in Aktion“. Die Lebensgeschichte von drei Ordenslehrerinnen.....	17
ROMAN VONDRA: Die Persönlichkeiten der tschechischen Vergangenheit. Petr Vok z Rožmberka (1539–1611)	43